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Milí spoluobčané

Blíží se konec prázdnin 
a s ním tradiční již Náveské 
dožínky, v  letošním roce roz-
šířené o předprogram, který 
zahájí exhibiční fotbalové 
utkání ženatí vs. svobodní 
v 9 hodin na fotbalovém hři-
šti U  pily. Následně se celé 
těžiště programu přesune na 

„holtzplatz“, kde bude k vidění 
výstava automobilových vete-
ránů, SOŠ Jablunkov nám před-
vede své motokáry a můžete si 
vyzkoušet jízdu s traktorem 
s instruktorem autoškoly.

SOŠ Třinec budou prezen-
tovat modely aut na vodíkový 
a elektrický pohon, se který-
mi si budete moci zajezdit. 
Společnost Netis nám ukáže-
zemědělskou techniku a naši 
dobrovolní hasiči se předve-
dou se zásahovou technikou 
a dětským požárním útokem. 
V rámci dopoledního progra-
mu se postará o gastronomii 
SK Návsí.

Během celého dopoledne 
bude úsek přes „holtzplatz“ 
uzavřen!

7/2019www.navsi.cz



Hlavní dožínkový program zahájíme v evangelickém kostele ve 13:30 slavnostním 
obřadem požehnáním dožínkového chleba, při kterém vystoupí Beata Kantorová, 
ženský pěvecký sbor Melodia a mužský pěvecký sbor Gorol. Slavnostní průvod 
projde přes Kaštanovou ulici do Kulturního areálu U Kostela.

V úseku od požární zbrojnice až k podjezdu pod tratí ČD bude silnice pro přejezd 
uzavřena. Na tomto úseku bude možnost parkovat.

V rámci hlavního programu se můžete těšit na pěvecké sbory Melodia a Gorol, 
folklórní soubory Łączka a Gorole z Mostů u Jablunkova, dechovku Jablunkovan-
ka. Dále vystopí Beata Kantorová a Vladislav Czepiec, pán Tacina s ozembouchem. 
V podvečer zazpívá Adam Ďurica s kapelou a o večerní zábavu se postará hudební 
skupina S.T.S Třinec.

Odpolednem vás bude provázet pán Tadeáš Filipczyk. Proběhne již tradiční 
soutěž o nejlepší domácí chléb. Prosíme občany, kteří se chtějí zapojit do soutěže 
o věcné ceny, aby upečený domácí chleba přinesli na dožínky a předali ho paní 
Renatě Kantorové do 14:30.

Věříme, že v rámci programu jsme pro každou generaci připravili něco, na co 
se může těšit a tak prožije opravdový společný svátek v rodinné atmosféře a při 
domácí kuchyni, která jako vždy patří neodmyslitelně ke koloritu náveských akcí.

Určitě všichni prožijeme příjemnou sobotu v kulturní atmosféře.
Pro všechny… je samozřejmě vstup zdarma místostarosta
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Noc kostelů také v Návsí

V  pátek 24.  května  2019 proběhla 
v kostelích a modlitebnách České repub-
liky tradiční akce Noc kostelů. Tato akce 
nabízí možnost nezávazného přiblížení 
se a setkání s křesťanstvím. Smyslem je 
oslovit a nenásilnou formou zprostřed-
kovat návštěvníkům pozitivní zkušenost 
v souvislosti s vírou v Boha.

Do této akce se přihlásilo celkem 1 640 
kostelů a modliteben po celé ČR a bylo 
v nich připraveno téměř 8 tisíc progra-
mů. Zapojila se také obec Návsí ve spo-
lupráci s městem Jablunkov, konkrétně 
evangelický kostel v Návsí a římskoka-
tolický kostel Jablunkov.

V Návsí se odehrávala část progra-
mu Jablunkovské farnosti. Vystoupil se 
svým programem sbor Gaudeamus v do-
provodu hudebníků hrajících na klávesy, 
kytary, bubny, flétnu a saxofon. Pěvecký 

ansámbl „Gaudeamus“ s 27 letou tradici, 
pod vedením dirigentky sestry Judyty 
Jochymkové, se věnuje ryze sakrální 
hudbě. Průběh podvečerních chval byl 
protkán českými i polskými písněmi.

Koncert byl obohacen promluvami tří 
duchovních hodnostářů. Zaznělo také 
poděkování starosty města Jablunkova 
za večer a všechna vystoupení. Tato akce 
byla spolufinancována prostřednictvím 
dotace obce Návsí a Jablunkov.

Věříme, že se večer povedl a všichni 
zúčastněni prožili krásné chvíle modlit-
by a hudby na počest Boha. Pokud jste 
se tentokrát Noci kostelů neúčastnili, 
určitě doporučujeme tuto akci navštívit 
příště. Budeme se na Vás těšit.

Za sbor Gaudeamus, Irena Sikorová

V sobotu 27. července v 19 hodin pocti-
la Kulturní areál U Kostela v Návsí svým 
koncertem „první dáma české country“ 
Věra Martinová, která vystoupila se svo-
jí doprovodnou skupinou v rámci jejího 
turné po Česku a Slovensku.

Po úvodních slovech se areál rozezněl 
kompletem písní s názvem „Jako dřív“, 

který všem jejím příznivcům připomněl 
úspěšných třicet let sólové dráhy Věry 
Martinové.

Zpěvačka a její hudební přátelé vy-
tvořili v kulturním stánku magickou 
atmosféru prodchnutou kapkou nostal-
gie, ale hlavně notnou dávkou energie 
jakou country hudba přináší. Koncert 
sklidil obrovský úspěch, četné publikum 
„propustilo“ hudebníky až po šestém 
přídavku.

Obecní úřad tímto děkuje všem spol-
kům za chutné občerstvení a spoluor-
ganizátorům akcí za vynaložené úsilí.

Za Kulturní areál Renata Kantorová
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Kulturním areálem se rozléhalo country
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Ch m i e l o w o  b r y g a d a

Jeszcze do niedowna bywało tak, że 
średni szkoły wysyłały studentów na 
brygady chmielowe.

Jeździło sie do łokolicznych dziedzin 
kole Żatca a my gimplorze też na takóm 
brygade pojechali. Było to pozwolóne 
ministerstwym szkolnictwa, my sie ze 
dwa tydnie uloli ze szkoły, cosi zarobili 
a bywała tam sranda.

Jechali my cugym, takimi drzewian-
nymi wagónami a na miyjscu my byli 
rano. Dali sie nóm dopołednia wyspać, 
potym łobiod i piyrszi roz nas zawiyźli 
na chmielnicym. Nafasowali my kosze 
i do roboty. Syncy zciągali ty wysoki 
rośliny z drótów a my łobiyrały z nich 
ty zielóne chmielowe sziszeczki na piwo. 
Po chwili prziszeł ku mie starszi tutejszi 
pracownik, zaczón sie mie wypytować 
skiyl my sóm, kiela nas je i tak my se po-
mówili. Potym żech szła łoddać wiertele 
a kamratka sie mie pyto i ukazuje na 
niego: „Ty go znosz?“. „Ni“ łodpowiadóm. 
„No ale łun cie zno. Łun sie pytoł czyś 
je kantorka a jo mu mówiła żeś je Han-
ka Kantorka.“ Isto to Hanka nie słyszoł 
i zrozumioł to po swojimu a kamratka 
Hela też.

Na drugi dziyń zaś prziszeł tyn starszi 
panoczek i pozwoł nas do sebie do dómu 
bo niedaleko bywoł. „Manželka bude 
také ráda a když to mate horší s mytím, 
udělám vám sprchu na zahradě.“

Były my rade i szło nas isto 5. Wziy-
ny my se mydła, rynczniki i szły my do 
pana Zdenka, bo tak się nóm przedsta-
wił. Jego pani nas też pieknie prziwitała. 

Zogródka nie była wielko, sprcha była 
kónsek łod studnie i  tak my się por-
ządnie za zakrytóm sprchóm wymyły. 
Pan Zdenek nóm potym ukazowoł tryki 
z kartami, pani nóm uwarziła herbaty 
i było fajnie. Dwa dni przed łodjazdym 
my szły pod sprche zaś. Rozłożiły my se 
rzeczi kole studnie i jedna za drugóm 
my się wyszluchały.

Jedna kamratka se położiła mydło na 
studnie. To wieko było uchylóne i przi 
tym tłoczyniu, aby my nie poszmatłały 
grządki, kierosi posturziła do mydła. 
Plusk i już było mydełko we studni z pit-
nóm wodóm. No straszne. Nie prziznały 
my się, chociaż nas to fest mierziało. Uni 
nóm dobrze zrobili a my tak wywiydły.

Pan Zdenek na drugi dziyń na chmiel-
nicy nic nie spóminoł o wodzie a potym 
my już łodjyżdżały z nieczistym sumiy-
nim, ale do dzisio nie wiymy czi u pana 
Zdenka mieli wode z mydlannymi bub-
linkami.

I.T.

Nareszcie nadeszła ta długo 
wyczekiwana chwila. W sobotę 25 
czerwca spotkaliśmy się w Łomnej 
Dolnej, by zapoznać się jeszcze bard-
ziej z naszymi urokliwymi Beskidami. 
Trasa jak zwykle naplanowana przez 
Rysia Rusnoka była bez jakichkolwiek 
zastrzeżeń. Pogoda i świetny humor do-
pisywał całej naszej grupie od samego 
początku. Warto powiedzieć, że nasze 
grónie są, bez przesady, jednymi z na-
jpiękniejszych, o czym przekonały się 
już kilkakrotnie nawet dzieci, ponieważ 
cały rok cieszą się na niezapomniane 
chwile i przeżycia w przyrodzie.

Zatrzymaliśmy się na Slawiczu, pod-
ziwiając cudowne widoki. Po krótkiej 
przerwie ruszyliśmy do celu naszej 
wycieczki, którą była, tak samo jak w 
zeszłym roku, wprost bajkowa Chata 
Kiczera. Chata i cała okolica jest niesa-
mowicie magicznym miejscem. Człowiek 

UDANY RAJD TURYSTYCZNY 2019

natychmiast zapomni o  codziennych 
problemach i  cieszy się beztroskimi 
chwilami na łonie natury. Jak tradycja 
każe, najpierw zabieramy się do obiera-
nia ziemniaków, by upiec smaczne plac-
ki, które podajemy ze skwarkami lub 
śmietaną. Zapach upieczonych placków 
przywołuje chłopaków, którzy niedale-
ko grają w piłkę nożną. No istnieje coś 
smaczniejszego od naszych górolskich 
placków?

Wieczorem dzieciaki wyruszyły na 
ścieżkę odwagi. Wszystkie, nawet te na-
jmłodsze, dzielnie pokonały przygoto-
waną przez starsze dzieci trasę. W za-
mian za odwagę rano po przebudzeniu 
otrzymały piękne podarunki.

Wszyscy wspólnie uwielbiamy spędzać 
czas w naszych Beskidach. W chatce bez 
prądu, gdzie na starym piecu pieczemy 
placki, gdzie wieczorem siedzimy przy 
ognisku, opowiadamy, śpiewamy, śmie-
jemy się i jesteśmy wdzięczni za takie 
chwile. Warto dzieci zabierać na takie 
wycieczki bez przepychu, by uświado-
miły sobie, że do szczęścia wystarczy 
bliskość jeden drugiego i zwykłe poga-
duszki, zamiast iphonu i instagramu.

Pragniemy złożyć wielkie podzięko-
wania za wsparcie finansowe naszej 
Gminie w Nawsiu, dzięki której cała 
wycieczka była jeszcze bardziej udana 
a dzieci mogły się cieszyć wspaniałymi 
podarunkami.

Denisa Kantor

ilustrační foto
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Sportovní den Svazu tělesně postižených MO Jablunkov
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25. 6. 2019 zorganizoval výbor Klubu důchodců z Návsí zájezd. Cílem naší cesty 
bylo druhé největší města Polska Krakow.

Navštívili jsme Královský hrad Wawel, dřívější sídlo polských králů. Nyní fun-
guje jako muzeum. Potom se každý, dle svých možností, procházel po Krakovském 
rynku, zastřešené tržnici Sukiennica. Většina z nás si prohlédla kostel Nanebevzetí 
Panny Marie (Mariánský kostel).

Výlet se vydařil a všem se moc líbil, i když úmorné vedro nás potrápilo. Už se 
těšíme na další zájezd, který bude v září a pojedeme do Mikulova.

Jednatelka KD Sekulová

Klub důchodců z Návsí navštívil Krakov

Rybářská soutěž v Návsí na Černém potoce

Po oba dva dny nám počasí přálo, 
nějaké ryby se ulovily, bylo zajištěno 
bohaté občerstvení. Děkujeme všem zú-
častněným závodníkům a obci Návsí, 
která finančně přispěla na tuto rybář-
skou soutěž. Budeme se těšit na další 
závody, které se budou konat na podzim.

V sobotu 18. 5. 2019 se dospělých zá-
vodů účastnilo celkem 54 závodníků.

1. Grym Jan - 367 bodů (7 kaprů)
2. Sikora Filip - 318 bodů (6 kaprů)
3. Kantor Igor - 205 bodů (4 kapři)

V neděli 19. 5. 2019 se dětských závodů 
účastnilo celkem 50 dětí.

1. Sikora Lukáš - 366 bodů (7 kaprů)
2. Bosniak Michal - 314 bodů (6 kaprů)
3. Branný Matyáš - 160 bodů (3 kapři)

Výbor ČRS z. s., místní organizace Jablunkov.

Dalším bodem našeho Plánu práce byl 
Sportovní den a smažení vaječiny, který 
se konal dne 14. června, v příjemném 
prostředí u naší chatky v Městském 
lese. Této tradiční akce se pravidelně 
zúčastňuje až 50 procent naší členské 
základny. Nejinak tomu bylo i  letos. 
Po přivítání předsedou panem Lyskem 
a malém občerstvení následovalo spor-
tovní klání. Soutěžilo se v pěti disciplí-
nách přizpůsobených zdravotnímu sta-
vu naší členské základny. Letos to byly 
pétanque, hod kroužky, šipky, líný míč 
a hod na cíl. Mezi nejlepšími se umístil 
také člen z Návsí Tomáš Starý.

Všem vítězům bylo popřáno a byly 

jim předány věcné ceny, na které jsme 
využili finanční příspěvek obce Návsí. 
Také jim byly předány diplomy. Po ukon-
čení soutěží přišla vhod skvělá vaječina, 
kterou připravily naše členky. Tímto 
bych chtěl poděkovat obci Návsí, členům 
svazu za organizaci a v neposlední řadě 
taky Svatému Medardovi za schovíva-
vost. Také zde byl prostor na družnou 
besedu. Letos máme před sebou ještě 
Členskou schůzi a návštěvy dlouhodobě 
nemocných a imobilních členů. Už se 
těšíme na další ročník a také mezi sebou 
přivítáme nové členy.

Lysek Karel – předseda organizace

Závody Mladých Hasičů v Návsí
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Požární sport je součástí speciální tě-
lesné přípravy příslušníků hasičských 
záchranných sborů. Soutěží se v kate-
goriích rozdělených podle věku účast-
níků. Nejrozšířenější disciplínou tohoto 
sportu je požární útok. A právě v této 
disciplíně se v neděli 23. června utka-
lo několik desítek družstev z okolních 
i vzdálenějších obcí na hřišti „U pily“.
Dokonce jsme přivítali závodníky ze Slo-
venska. Týmy se umístily v následujícím 
pořadí. V MH mladších ze 14 družstev 
skončili naši na devátém místě, v MH 

starších skončili z 10 družstev na šestém 
místě, v mužích jsme bohužel byli desátí 
z 10 družstev a už bez naší účasti zde 
bylo 5 ženských družstev a 3 družstva 
dorostu. Počasí nám vyšlo na jednič-
ku, divácká kulisa byla taktéž perfektní 
a vše se vydařilo jak mělo.

Srdečně děkujeme členům SDH Náv-
sí za pomoc při přípravách, dále pak 
Obecnímu úřadu za zapůjčení prostor 
a finanční podporu, zároveň všem zú-
častněným divákům a budeme se těšit 
na další závody v požárním sportu.

Více informací a fotogalerii naleznete 
na internetových stránkách www.sd-
hnavsi.cz a na facebookvých stránkách 
SDH Návsí.

Za SDH Návsí Robert Karch
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Panzershow 2019

Dne 29. 6. 2019 se v obci Návsí usku-
tečnil již 9. ročník dnes již známé mezi-
národní soutěže Panzershow 2019.

Tato akce byla po dlouhá léta pořá-
dána v  sále a  prostorách restaurace 
u Mrózka a letos tomu nebylo jinak.

Již od pátku 28. 6. 2019 celý náš tým 
připravoval prostory a těšili jsme se, jak 
na návštěvníky, tak i na soutěžící. Byli 
jsme mile překvapeni, že tato akce nemá 
jen kladné ohlasy v Česku a Slovensku, 
ale i Maďarsku, Polsku a Srbsku.

Tentokrát k nám přijeli modeláři ze 
všech výše zmiňovaných zemí. Na sto-
lech bylo k vidění přes 400 špičkových 
modelů, včetně exponátů známých mo-
delářských špiček.

Na návštěvníky a soutěžící čekala tom-
bola, střelba ze vzduchovek, hod balón-
ky na cíl, burza, prodejci modelářských 
potřeb, workshop a v neposlední řadě 
tzv. Ještěrka, protiletadlový kanón teh-
dejší Československé armády, která byla 
velikým tahákem této akce.

Dle informací a kladných ohlasů se jak 
návštěvníkům, tak soutěžícím Panzer-
show v Návsí moc líbila. Bylo uděleno 98 
hlavních ocenění železných křížů Slezké 
orlice a dalších 68 speciálních cen.

Závěrem bych chtěl tímto poděkovat 
všem soutěžícím a návštěvníkům, zejmé-
na panu Marianu Waszutovi místosta-
rostovi obce Návsí, který se Panzershow 
zúčastnil při vyhlašování výsledků.

Poděkování patří sponzorům zejména 
panu Kawulokovi - Pila Bocanowice, fir-
mě Erlen, s. r. o. a všem dalším sponzo-
rům, obci za podporu jak finanční, tak 
i morální a v neposlední řadě celému 
organizačnímu týmu, který na přípra-
vách akce pracuje vždy již z kraje dané-
ho roku a všem zúčastněným.

Pevně doufáme, že výroční desátý roč-
ník naváže na dobrou pověst této sou-
těže a že se opět všichni sejdeme před 
prázdninami roku 2020 v Návsí.

Za spolek vysloužilých celníků Slezska
Ing. Vallo Ladislav

ROWERÓWKA 2019

Dnia 26. 5. 2019 odbyła się już tra-
dycyjna wycieczka rowerowa organizo-
wana przez MK PZKO Nawsie, z koleji 
dwunasta już edycja. Pogoda dopisała, 
więc po co siedzieć w domu, warto spęd-
zić wolną niedzielę na sportowo w gro-
nie znajomych, przyjaciół czy rodziny.

Do wyboru były 3 trasy o zróżnico-
wanym poziomie trudności. Grupa tzw. 
wyczynowców pokonała trasę z Naw-
sia, przez Nydek na Czantorię, stamtąd 
udała się w stronę Soszowa, pod Stożki-
em zawrócili z powrotem do Nawsia. W 
tym roku udział w tej grupie był mni-
ejszy niż w poprzednich latach, jednak 
trzem wybitnym kolarzom w różnym 
wieku należą się obromne brawa.

Druga grupa pojechała przez Bu-
kowiec do Istebnej, tam udała się do 
źródeł Olzy. Grupa ta liczyła kilka osób 
a pokonała trasę o długości około 40 km.

Trzecia grupa tzw. rodzinna 
wyruszyła o dwie godziny później rów-
nież z Nawsia, udała się przez Gródek do 
Bystrzycy. Na starcie stanęło około 14 
dzieci a towarzyszyło im 10 dorosłych – 
rodziców i dziadków. Pierwszym przy-
stankiem był bufet w Bełku, gdzie dzieci 
mogły odpocząć, nabrać sił do dalszej 
podróży, do czego znakomicie nadawały 
się chłodna woda w rzece oraz smacz-
ne lody. Następnym celem była dolina 
Głuchówki, nowy plac zabaw z boiskiem, 
gdzie było sporo możliwości do relaksu. 
Posiłek przygotował bardzo miły właści-
ciel Park Q w Bystrzycy. Droga powrotna 
upłynęła bardzo szybko, ostatnie siły 

dzieciaki poświęciły na stromy dojazd 
do domu PZKO w Nawsiu.

Oprócz grup rowerowych tradycyj-
nie też wyrusza grupa pieszych, jak co 
roku na Filipkę. Tym razem wzięło ud-
ział kilka osób, zapewne w miłym to-
warzystwie fajnie spędzali czas, bo do 
celu – miejscowego Domu PZKO dotarli 
jako ostatní.

Cel był dla wszystkich grup ten sam – 
Dom PZKO w Nawsiu, gdzie czekało na 
wszystkich uczestników zimne piwko 
czy kofola, wszystkich serdecznie wi-
tał prezes p. Władysław Heczko, nowa 
gospodyni domu PZKO Iza Marzeion, 
którzy przygotowali wyśmienitą jajecz-
nicę. Niebo w gębie, zwłaszcza po takim 
wysiłku fizycznym. Do tego kawka i kre-
pliki a przy rozmowach i zabawach szy-
bko minął czas.

Do zobaczenia za rok na Rowerówce 
2020 – wszystkich już teraz serdecznie 
zapraszamy.

Urzędowi gminnemu Nawsie dzięku-
jemy za wsparcie finansowe tej akcji.

rk
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Szanowni Nawsianie

„Jak te lata psiakość lecą…” Nie chce 
mi się wierzyć, że minął już prawie rok 
mojego pobytu w Nawsiu. Przecież to 
nie było tak dawno, kiedy zaczęliśmy 
się poznawać, a tu już się żegnamy. 20. 
czerwca oficjalnie pożegnaliśmy się ze 
starszakami. Odeszli od nas do szkoły, 
a z przedszkola pozostaną już tylko zdję-
cia i wspomnienia.

Pożegnanie było bardzo uroczyste. 
Wszystko zorganizowali rodzice. Był 
program, były kwiaty i prezenty dla 
dzieci i  nauczycieli, był poczęstunek 
i miłe rozmowy przy kawie.

Trzeba było widzieć zachwyt w oczach 
wszystkich zebranych, kiedy na stole 
pojawił się TORT.

To co wyczarowała mama Natanielka 
było zachwycające nie tylko dla oka, ale 
także podczas pałaszowania tego, CUDA. 
Można zobaczyć na zdjęciu.

Całe wydarzenie zostało uwieńczone, 
NOCNYM POBYTEM w PRZEDSZKOLU.

Tylko starszaków może spotkać takie 
wyróżnienie.

Starszacy, pasowani na, SZKOLAKÓW, 
spędzili całą noc w przedszkolu. Tym 
razem o wieczorny i nocny program 
postarały się nasze panie nauczycielki. 
Podobno było fajnie. Ja, jako emerytka, 
spędziłam noc grzecznie i wygodnie w 
swoim łóżku. Spanie na ziemi to już nie 
w tym wieku.

Dla nas wszystkich całe to wydarze-
nie było wielkim przeżyciem i wspaniałą 
atrakcją.

Czerwiec w ogóle był bardzo atrak-

cyjny. Była wycieczka na Czantorię, był 
festyn, były gry sportowe w Bystrzycy 
i zawody w Jabłonkowie. Pogoda dopisy-
wała, więc korzystaliśmy w pełni z jej 
darów. Wracając do sportu muszę poch-
walić naszą reprezentację na zawodach 
w Jabłonkowie.

Na 17. przedszkoli byliśmy, NAJLEP-
SI. Pierwsze miejsce wywalczyli dla nas 
starszacy: Danek, Vojta, René, Esterka 
i Agatka. Trudno iść z nimi w konkury. 
Zapowiada się, że będą z nich prawdziwi 
sportowcy. Może za kilka lat usłyszymy 
o nich jako o olimpijczykach zimowych 
czy letnich igrzysk.

Gratuluję Wam rodzice. Macie spra-
wne i fajne dzieci. Zresztą, aktywność 
sportową zauważam na każdym kroku. 
Już kurs narciarski w Bukowcu poka-
zał swoje a Mała Olimpiada Zimowa w 
Bystrzycy przygotowała nas do wielkich 
osiągnięć. Prawie codzienne treningi na 
boisku szkolnym dają swoje i wyciska-
ją ostatnie poty. Kurs pływania, który 
mieliśmy 10 razy, też poprawił naszą 
kondycję fizyczną.

Każde zajęcia uczyły nas respekto-
wać innych, współżycia w grupie oraz 
zdrowego współzawodnictwa.

Oczywiście, że bez rodziców nie było-
by dzieci, więc i o nich w przedszkolu 
pamiętaliśmy. Dla mam był wieczorek w 
maju a dla babć i dziadków już w lutym. 
Trochę wstyd, że zapomnieliśmy o ta-
tusiach, ale przecież oni są tak bardzo 
zapracowani. Dziękujemy im tylko za 
to, że są i serdecznie ich pozdrawiamy. 

Zresztą, przy, sprzątaniu ŚWIATA, które 
było w kwietniu pokazaliśmy naszym 
tatusiom, na co nas stać i że potrafimy 
im dorównać.

Pracując, ręka w rękę zebraliśmy 
mnóstwo odpadków, czym upiększy-
liśmy nasze Nawsie naszą małą ojczyznę.

Z  występów całorocznych najmilej 
wspominamy te, gdzie były największe 
owacje.

Oprócz występów dla mam, babć 
i dziadków miło wspominamy przede 
wszystkim grudzień. Jasełka w PZKO, 
Mikołaj przedszkolny oraz miejski 
pamiętamy do dziś. Miło było też spo-
tkać wielkanocnego zajączka, poszukać 
Wiosny, czy pożegnać się z Marzanną 
lub wyjść do biblioteki.

Z  zajęć dydaktycznych zapamięta-
liśmy ĆWICZENIA STRAŻACKIE 
w październiku,

Kukiełki na które jechaliśmy autobu-
sem 3 razy.

Dużą frajdą były wycieczki ze szkołą. 
Razem ze szkolakami byliśmy w Chle-
bowicach oraz w Hawierzowie na Koziej 
farmie. Każde wydarzenie czegoś nas 
nauczyło.

Zdolności intelektualne naszych dzie-
ci są wysokie i stale się rozwijają. Już 
dużo napisałam o tym przy okazji spra-
wozdania z lekcji pokazowej, która była 
w kwietniu.

W tym miejscu chciałabym wyróżnić 
naszą reprezentację recytatorską. Danek 
i Natalka wzięli udział w konkursie re-
cytatorskim w cieszynie.

Szanowni rodzice! - gratuluję Wam 
waszych dzieci.

Są naprawdę dobre w każdej dziedzi-
nie. Często wiedzą i umieją więcej niż ja.

Na zakończenie jeszcze raz wszystkich 
pozdrawiam, a dyrekcji SP -Nawsie dzię-
kuję za możliwość uczestniczenia w ży-
ciu szkoły, przedszkola i Nawsia. Było mi 
tu naprawdę dobrze i miło będę wspo-
minać ten rok.

Jak było ze mną to już inna sprawa, 
ale tak już bywa, że, jeden lubi wóz, 
a drugi na wozie.

Dziękuję Wam wszystkim za możli-
wość bycia między Wami, przepraszam 
za niedociągnięcia, a  NAWSIANOM 
życzę WSZYSTKIEGO CO NAJLEPSZE: 
MIŁYCH WAKACJI.

p. Babcia

aktuality / nowości nowości / aktuality

Přejeme mnoho zdraví a štěstí 
jubilantům, kteří oslaví v měsíci 
červnec a srpen své narozeniny.

Życzymy dużo zdrowia i szczęścia 
wszystkim jubilatom obchodzącym 
w lipcu i sierpniu swoje urodziny.
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Demonta T, s.r.o. 
provozovna Návsí 71 
  tel. 606 022 657 

 Výkup a zpracování 
železného šrotu,  

bar. kovů a papíru,  
výkup autobaterií,  

zpětný odběr 
elektrozařízení 

Otevírací doba: 
Po,st   8:00-11:30  12:00-15:30 
Út,čt    8:00-11:30  12:00-16:00 
Pá       8:00-11:30  12:00-15:00 

www.demonta.cz   
e-mail: info@demonta.cz 

Gynekologická ambulance Jablunkov 
s.r.o MUDr Jiří Bojko oznamuje:

Posílili jsme náš tým o MUDr Davida 
Heczka.

Ordinační Hodiny:

Dr. Bojko
Pondělí 8-12 13-15

Středa 13-16
Čtvrtek 8-12 13-16

Dr. Heczko
Úterý 8-12 13-15

Pátek 8-12 /na objednávku/

Nadále přijímáme nové pacientky. 
tel: 558 357 530

Koupím staré  FILMOVÉ PLAKÁTY
(a le  i  da lší:  divadelní,  hudební,  reklamní.. .)

tel:  704 404 825
strapec1@email.cz

12 13



Najdete nás na nové adrese

Periodický tisk samosprávného kraje územního celku obce Návsí s názvem Návsíčko, vydává 
Obecní úřad Návsí, se sídlem návsí č. p. 327, MK ČR E12338, vydáván vždy v polovině daného 
měsíce, číslován vzestupně dle daného měsíce počínaje lednem č. 1/2019 a konče prosincem 
č. 12/2019, náklad 1200 ks. Zodpovědná osoba: Marian Waszut. Neprošlo jazykovou úpravou.
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